
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 22. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 647
Ministeren skriver i svaret på TRU alm. del - spørgsmål 462, at Færdselsstyrelsens
systemer ikke kan trække data om årsagen til de afslag, der gives i ny-ansøgningssager,
og at Færdselsstyrelsens system kun indeholder én afgørelseskode med hensyn til tilba-
gekaldelser, hvorfor det ikke er muligt at sige noget kvalificeret om antallet af afslag og
tilbagekaldelser de seneste 10 år med begrundelse i, at virksomheden ikke opfylder kra-
vene om vandel og god skik. Er det muligt for Færdselsstyrelsen at foretage en manuel
gennemgang af sagerne for at fastlægge omfanget, og agter ministeren at tage initiativ til,
at Færdselsstyrelsen får indrettet sit system, så det fremover bliver muligt for Færdsels-
styrelsen at trække data om afslag og tilbagekaldelser på baggrund af bestemmelserne
om vandel og god skik, så det bliver muligt at få et overblik over Færdselsstyrelsens
arbejde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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